
467/02.02.00/2019 
 
 

Stadsfullmäktige 
 
Fullmäktigemotion 
 
Allokering av hälsovårdscentralläkarresurser 
 
Trots att regeringen har beslutat om att inrätta landskap och att på så sätt flytta 
social- och hälsovårdsverksamhet till den kommande landskapsförvaltningen 2021, 
är det redan nu motiverat att lägga märke till hur läkarna orkar arbeta på vår 
hälsovårdscentral med nuvarande kapacitet. 
 
Utgångspunkten är vanligen att det per 1 500–1 800 kommuninvånare finns en 
läkare som utför kliniskt arbete. I Lovisa betyder detta att hälsovårdscentralen borde 
ha 10 sådana läkare, en förvaltningsläkare och en utbildningsresurs. Sådan är 
situationen dock inte i praktiken. 
 
På grund av detta och för att läkarna på vår hälsovårdscentral effektivt utan 
utmattning orkar sköta sitt arbete och för att de fortfarande kan svara på framtidens 
utmaningar, föreslår vi undertecknade att  
 
det i Lovisa reserveras tillräckligt resurser för att hälsovårdscentralens 
läkarkapacitet ska nå den ovannämnda nivån och kan ta hand om 
kommuninvånarnas hälso- och sjukvård. 
 
Lovisa 15.5.2019 
 
Kari Hagfors 
 


